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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miniszterelnök úr a MOL félkész gyárát adta át 
ünnepélyesen a 2018-as választás előtt?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Ön 2018-ban, az országgyűlési választásokat megelőzően részt vett a MOL tiszaújvárosi 
műgumigyárának ünnepélyes átadásán. A sajtóhírek akkoriban arról szóltak, hogy a gyár az átadó 
időpontjában még nem készült el teljesen, sőt az üzemképességet még több hónapnyi próbaüzem és 
finomhangolás kellett, hogy megelőzze. Ezt támasztotta alá Hernádi Zsolt, a MOL elnök-
vezérigazgatójának az átadón elmondott beszéde is, amelyben elmondta, hogy a próbaüzemek után 
a termelés valódi megkezdésének időpontját az év (2018) őszére tervezik.

A tervezett 2018-as őszi indulás óta eltelt két év, a legfrissebb hírek alapján azonban mind a mai 
napig nem kezdődött meg a termelés a gyárban. A MOL elismeri ugyan, hogy jelenleg még csak a 
próbaüzemen vannak túl és hogy jelenleg a kereskedelmi termelés előkészítése zajlik, azt tagadják, 
hogy technikai problémák állnának a kétéves késés hátterében.

Az ügy kapcsán az alábbi kérdésekkel fordulok Miniszterelnök Úrhoz:

Miért volt szükséges a gyár ünnepélyes átadása 2018-ban az országgyűlési választásokat 
megelőzően, ha az üzem akkor még olyannyira nem állt készen a termelésre, hogy jelenleg, két 
évvel később is csak a termelés előkészítésének fázisánál tartanak? 

Van-e arról tudomása a kormánynak, hogy milyen okokból nem indult el még mindig a termelés, 
két évvel az ünnepélyes átadó után sem? 

Van-e arról bármilyen információja a kormánynak, hogy mikorra várható a szóban forgó gyárban a 
termelés megkezdése? 



Várom válaszát!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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